
DOBRY WYBÓR

Miałem okazję współpracować z panią Moniką Jaroszewską i współpracę tę
ocen|am bardzo pozytywnie. Kompetencje i chęci, a także skuteczność w
realizacji róznych zadań pub}icznych stanowią duży atut Pani Monik! w drodze
na stanowisko Burmistrza Piaseczna. Jako kandydatka niezateżna, jest
niezwiązana jest z zadnym szyldem partyjnym, co daje jej olbrzymie możliwości
współpracy ze wszystkimi Środowiskami ponad podziałami. Jest to doskonały
atut Pani Moniki. Jako mieszkanka Piaseczna - znana i identyfikująca się z
Piasecznem. Wiem, że sprawy tej gminy i jej mieszkańców szczegótnie będą
leŻeĆ jej na sercu. Zachęcam do oddania głosu na Panią Monikę Jaroszewską, by
piaseczno miało odpowiednią osobę na odpowiednim miejscu.
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